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ZAPISNIK 
S 43. SJEDNICE VMO POTOK 

 
43. sjednica VMO Potok održana je 22.09.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice.  
2. Rasprava o Programu rada za 2023. godinu i mogućnosti umanjenja sredstava za 

realizaciju. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 

 Vijeće smatra neprihvatljivim odgovor Odjela za komunalni sustav na upit o 
proceduri za  korištenje ormarića sa strujom (dostava tehničkih podataka, potrebna 
snaga napajanja el. energije, eventualni razvodi instalacija, dežurstvo električara).  
MO Potok je sredstvima komunalnih prioriteta financirao postavu 2 ormarića s 
priključkom za struju na lokalitetima dječjih parkova/igrališta u ulici Josipa Završnika 
i na križanju ulica 1. maja i Frana Kresnika za potrebe održavanja programskih 
aktivnosti vijeća MO Potok i Škurinjska Draga na otvorenom. Programi će se odvijati  
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u suradnji s ostalim sudionicima koji će sudjelovati u realizaciji po potrebi i 
dogovoru (Odjel za kulturu, udruge i sl.)   
Temeljem navedenog Odjelu za komunalni sustav će se uputiti zahtjev za kontakt 
osobe koja može dati detaljnije upute i sudjelovati u konkretnom dogovoru o svim 
procedurama vezanim za korištenje ormarića sa strujom na navedenim lokacijama 
jer članovi vijeća ne mogu vršiti procjenu tehničkih podataka. 
 

 Vijeće prihvaća na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav da će se orezivanje 
grana u ulici M. Butkovića i dječjem igralištu J. Završnika obaviti  tijekom ove jeseni. 

 
 Vijeće prihvaća molbu svog člana za sanaciju asfalta na parkiralištu pod naplatom u 

ulici N. Cara uz dječje igralište koji sve više tone, te predstavlja opasnost od 
urušavanja i oštećivanja automobila. Molba je proslijeđena Rijeka Plusu. 
 

 Vijeće je zaprimilo odgovor Odjela za komunalni sustav na molbu stanara za hitnu 
sanaciju odrona s kamene litice iza zgrade Potok 9: „Uvidom u stanje na terenu 
obavještavamo Vas da predmetni okoliš ne predstavlja javnu zelenu površinu, nije 
obuhvaćen katastrom javnih zelenih površina, te se ne održava od strane Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav“.  
Odgovor je proslijeđen stanarima koji i dalje traže način rješenja opasne situacije.   
Od Odjela za komunalni sustav će se zatražiti podaci o vlasništvu navedene parcele. 

 
AD 2 
 
Nakon rasprave jednoglasno je donijet sljedeći 
 
   Zaključak: 

 Vijeće MO Potok je za 2023. godinu planiralo 3 programa koji se tradicionalno 
odvijaju i nailaze na dobar odaziv građana. Nažalost neki od njih prethodne godine 
nisu realizirani, ali isključivo zbog epidemioloških mjera koje su bile na snazi i 
kojima se ograničio broj sudionika i korisnika istih.  
U Planu za 2022. godinu na sugestiju Direkcije za samoupravu i Odjela za financije 
već je umanjen iznos za realizaciju programa za 3.000,00 kn, te ukupan iznos za 
realizaciju svih programskih aktivnosti iznosi 16.700,00 kn. 

 Prijedlog Programa i Financijskog plana za 2023. godinu također iznosi 16.700,00 kn 
(u iznos je uključeno i 1.000,00 kn donacija) što je manje od iznosa koji je dozvoljen 
prema Odluci o financiranju mjesnih odbora. MO Potok nije tražio dodatna sredstva 
za potrebe kulture, sporta, ekologije i izbor naj okućnica. 

 Temeljem navedenog Vijeće MO Potok ostaje pri svojoj odluci, tj. programi će se 
financirati prema usvojenom prijedlogu, a odluku o realizaciji i eventualnom 
rebalansu će donijeti sljedeći  saziv Vijeća MO Potok. 

 
AD 3 

 Potrebno je tražiti odgovor do kad će trajati radovi u Cambierievoj i ulici M. 
Butkovića jer su odavno prošli predviđeni rokovi, stanari nemaju gdje parkirati, te 
obavijest staviti na oglasnu ploču i web stranicu MO Potok. 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


